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KRÁLOVÉHRADECKÁ KRAJSKÁ ORGANIZACE ČUS 

U Koruny 292 

500 02 Hradec Králové 2 

 

 

 

Zápis z 23. valné hromady Královéhradecké krajské organizace ČUS  

konané dne 12. června 2023 v Hradci Králové  

zasedací místnost TJ Slavia Hradec Králové 

 

Program 

1. Zahájení valné hromady 

2. Schválení programu a jednacího řádu, volba pracovního předsednictva VH 

3. Volba návrhové a mandátové komise VH 

4. Zpráva o činnosti KH KO ČUS 

5. Informace z ČUS – člen VV ČUS, zástupce ČUS 

6. Zpráva mandátové komise 

7. Zpráva o hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

8. Zpráva revizní komise 

9. Diskuse 

10. Návrhy usnesení valné hromady - hlasování 

11. Závěr 

 

1. Zahájení valné hromady 

Předseda KO ČUS Libor Šnajdr zahájil valnou hromadu. Přivítal hosty z ČUS – generálního 
sekretáře Jana Boháče a předsedu Všesportovního kolegia Jiřího Pekaře. Sdělil omluvu 
ostatních pozvaných hostů. 

 

2.a Volba pracovního předsednictva VH 
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Předseda nechal schválit pracovní předsednictvo KO ČUS. Všichni delegáti odsouhlasili 
složení předsednictva VH v tomto složení: Lucie Balášová, Jan Boháč, Hana Kopecká, Jakub 
Lejsek a Libor Šnajdr 

Předsednictvo bylo schváleno. 

Předseda sdělil, že VH bude řídit místopředsedkyně Hana Kopecká. 

2.b Schválení programu a jednacího řádu, 

Předsedkyně KO ČUS nechala schválit program VH a jednací řád VH. Všichni delegáti 
schválili tyto dokumenty. 

3. Volba návrhové a mandátové komise VH 

Předsedající přednesla návrhy: 

Skrutátor: František Jehlička 

Zapisovatel: Jaroslav Šmíd 

Předložené návrhy - schváleno  

Ověřovatelé zápisu jako již tradičně místopředsedkyně KO ČUS Hana Kopecká a Lucie 
Balášová.  

Návrhová komise: 

Václav Nidrle – volejbal, Jan Slavík – stolní tenis, Jaroslava Sádlová – OS ČUS Jičín, Ilona 
Šanderová – OS ČUS Náchod 

Mandátová komise: 

Eva Víšková – ČASPV, Iva Mádlová – Orientační běh, František Jehlička – OS ČUS Rychnov, 
Matěj Klimeš – OS ČUS Hradec Králové 

 

Členové komisí byli schváleni 

 

4. Zpráva o činnosti KH KO ČUS 

Zprávu o činnosti KO od minulé VH přednesl předseda KO Libor Šnajdr - samostatná zpráva  

 

5. Informace z ČUS – zástupce ČUS 

Jan Boháč informoval o: 

přípravě VH ČUS 21. června v Nymburce, nachystáno mnoho materiálů  

rok 2023 ve sportu – boj  

- podařilo se navýšení v rozpočtu pro sport – koncem roku „Provoz a údržba“ 
- problematika cen energií – komplikace pro sportovní spolky 
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příprava rozpočtu na sport 2024  

NSA – spolupráce – proměna – politicky jmenované vedení  

- zaměstnanci jsou úředníky ve státní službě 

 

Problematika financování národních sportovních svazů – nejistota financování – peníze 
v květnu na kalendářní rok -  snaha, aby bylo jasné v prosinci kolik, kdo dostane 

Chystá se prioritizace sportu v oblasti reprezentace  

NSA - akční plán, koncepce sportu 

Práce – činnosti krajské organizace ČUS především  

- vyměňujeme zkušenosti z krajů 
- pokyny pro krajské manažery  
- jak postupovat k okresům 
- servis na okresních organizacích 

Poděkování OS a KO ČUS za rychlé doplnění žádosti - dotace NSA – ČUS na 2023 

 

6. Zpráva mandátové komise 

Za OS ČUS přítomno z 25 delegátů 21 tzn. 84 % 

Za krajské sportovní svazy z 26 delegátů přítomno 15 tzn. 58 %  

Valná hromada je usnášeníschopná  

 

6. Zpráva o hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

Delegáti obdrželi plnění rozpočtu 2022 a návrh na 2023 

Hospodaření 2022 

Rozpočet na 2022 byl schválený na VH v červnu v té době z NSA/ČUS bylo známo 400 tis – 
skutečnost však byla 1 320 tis Kč  

Dalšími příjmy jsou 400 tis Kč z Královéhradeckého kraje a 237 tis od krajských svazů. 

Hospodaření skončilo přebytkem přes 50 tis Kč – každý rok končíme kladně.  

Návrh rozpočtu 2023 – dnes podepsali statutární zástupci KO ČUS smlouvu a KO ČUS by 
mělo z NSA/ČUS obdržet 1 465 tis Kč dále se počítá s 400 tis z Královéhradeckého kraje 
(máme již na účtu), 235 tis kč od krajských sportovních svazů a 130 úroky z banky 
(termínovaný vklad).  

Největší položka na straně příjmové je příspěvek od NSA/ČUS - 20. června bude na poradě 
účetních OS a KO sděleno, co konkrétně lze a nelze z těchto prostředků hradit.  

Rozpočet na 2023 je navrhován jako vyrovnaný.  
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Do každého OS je na formou DPP zasíláno po 30 tis Kč a do krajské svazy mohou čerpat 5 000 
Kč na akci sportovce roku ve svazu.  

 

8. Zpráva revizní komise 

Byla předložena - přečtena zpráva o provedené revizi - samostatná zpráva  

Revizní komise doporučila schválit hospodaření za rok 2022. 

 

9. Diskuse 

Jiří Pekař předseda VŠK informoval o změnách ve složení VŠK, sdělil, že dnes bylo jednání 
VŠK hlavním bodem bylo zhodnocení akce Sportovec kraje   

 

10. Návrhy usnesení Valné hromady - hlasování 

Z pléna předložen návrh na změnu stanov ČUS – oblast konání VH krajských organizací ČUS 
s intervalem 2 roky  

V. Nidrle předseda návrhové komise přednesl návrhy usnesení VH - samostatný dokument – 
usnesení VH 

Předložené usnesení VH bylo schváleno. 

 

11. Závěr 

Předseda KO KHK ČUS poděkoval za účast  na VH, popřál pozitivní energii a vznesl přání o 
pružnější financování sportu. 

 

 

Zapsal: Jaroslav Šmíd  

 

 

Ověřovatelé zápisu: Lucie Balášová    Hana Kopecká  

 

 


